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RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
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Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2024. gada 11. jūlijā Nr.13  
 
Sēde sasaukta plkst. 09:45 
Sēde atklāta plkst. 09:47 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: Sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Inta Brence, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Guna Popova, 
Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Anita Ludborža, 

 deputāti: Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, 
Deputāts Georgijs Jevsikovs (no plkst.9:47 līdz plkst.9:51), Deputāts Aija Kiserovska, 
Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna - atvaļinājumā. 
 
Darba kārtībā: 
 

1. Par Rēzeknes novada pašvaldības Dricānu vidusskolas nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par Rēzeknes novada pašvaldības Lūcijas Rancānes Makašānu Amatu pamatskolas nolikuma 
apstiprināšanu. 

3. Par Rēzeknes novada pašvaldības Viļānu vidusskolas nolikuma apstiprināšanu. 

4. Par Pārjaunojuma līgumu noslēgšanu par portatīvo datoru bezatlīdzības lietošanu. 

 
1.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības Dricānu vidusskolas nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Vilis Deksnis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Rēzeknes novada pašvaldības Dricānu vidusskolas nolikuma 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guna Popova, Guntis 
Rasims, Guna Zenčenko) 
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"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Rēzeknes novada pašvaldības Dricānu 
vidusskolas nolikuma apstiprināšanu". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības Lūcijas Rancānes Makašānu Amatu pamatskolas 
nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Vilis Deksnis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Rēzeknes novada pašvaldības Lūcijas Rancānes Makašānu Amatu 
pamatskolas nolikuma apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guna Popova, Guntis 
Rasims, Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Rēzeknes novada pašvaldības Lūcijas 
Rancānes Makašānu Amatu pamatskolas nolikuma apstiprināšanu". 

 
3.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības Viļānu vidusskolas nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Vilis Deksnis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Rēzeknes novada pašvaldības Viļānu vidusskolas nolikuma 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guna Popova, Guntis 
Rasims, Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Rēzeknes novada pašvaldības Viļānu 
vidusskolas nolikuma apstiprināšanu". 

 
4.§ 

Par Pārjaunojuma līgumu noslēgšanu par portatīvo datoru bezatlīdzības lietošanu 

Ziņo Vilis Deksnis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Pārjaunojuma līgumu noslēgšanu par portatīvo datoru bezatlīdzības 
lietošanu. 

Izsaka viedokli Anita 
Ludborža: 

Līgumi tika slēgti ar vecākiem, jo bērni bija nepilngadīgi. Tagad viņi ir 
pilngadīgi. Vai nevar līgumu slēgt tikai bērns, ja viņš jau ir pilngadīgs? 
Vai ir nepieciešams būt arī vecākiem? 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Tā kā tas ir patapinājuma līguma turpinājums, tad vecākiem arī ir jābūt. 

Izsaka viedokli Anita 
Ludborža: 

Ir bērni, kas ir no tālākiem reģioniem. Cik ilgs laiks ir dots, lai parakstītu 
un iesniegtu Pārjaunojuma līgumu? 
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Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Laiks tiks noteikts iespēju robežās, jo, būsim atklāti, šis jautājums jau ir 
nokavēts. Līgums tiks slēgts ar 1.jūliju, jo patapinājuma līgums beidzas 
30.jūnijā, bet parakstīts tajā datumā, kad tas tiks parakstīts. 

Izsaka viedokli Anita 
Ludborža: 

(izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Arī pašiem skolēniem uz priekšdienām būs lielāka interese saglabāt 
datoru ilgstošai lietošanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guna Popova, Guntis 
Rasims, Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Pārjaunojuma līgumu noslēgšanu par 
portatīvo datoru bezatlīdzības lietošanu". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 09:58 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


